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Z á p i s 
 

z 3. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 19. 3. 2009 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Pavel Bradík 
 
   
Program jednání: 
 

  1.  Zahájení, přivítání přítomných  
  2.  Seznámení s auditem na a. s. SÚS Královéhradeckého kraje 
  3. 
  4.               
  5. 
  6. 
  7. 
  

Dopravní obslužnost 
Dopad krize 
Projednání darů – Náchod, Chlumec nad Cidlinou, Jaroměř 
Různé 
Závěr 

 
 
Jednání v 09:00 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hűbsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  

 
§ jednomyslně byl schválen program 3. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu Ing. Vladimír Záleský 
§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů (Ing. Miloslava Nejedlého, vedoucího 

ekonomického odboru KÚ KHK; paní Kopřivové, vedoucí oddělení rozpočtu a 
financování KÚ KHK; pana Ješiny, gestora pro dopravu; Ing. Jiřího Nováka, vedoucího 
odboru dopravy a silničního hospodářství; xxx, autora analýzy na a. s. SÚS 
Královéhradeckého kraje; pana Dohnálka, 3. náměstka hejtmana, Ing. Vanického, 
daňového specialisty ekonomického odboru KÚ KHK, hlasování – 12 pro, 0 proti, 0 
zdržel 

§ jednomyslně byl schválen zápis z 2. jednání finančního výboru 
§ další jednání výboru bude dne 23. 4. 2009 

 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
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         Pro  12  
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
USNESENÍ VF/3/13 /2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. s c h v a l u j e  
  1) program 3. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje 
2) zápis z 2. jednání finančního výboru 

II.  v o l í  
  Ing. Vladimíra Záleského ověřovatelem zápisu  

 
 
 K bodu 2 
Seznámení s auditem na a. s. SÚS Královéhradeckého kraje 

• pan xxx seznámil všechny přítomné s prezentací k analýze na a. s. SÚS 
Královéhradeckého kraje, navrhl možná řešení a odpovídal spolu s panem Kosem, 
bývalým ředitelem a. s. SÚS KHK a panem Ješinou, gestorem pro dopravu, na otázky 
z řad členů finančního výboru (např. ohledně výběrových řízení, nájmu skladů, umístění 
skladů, finančních plánů, atd.).   

• pan xxx, odvolaný ředitel a. s. SÚS, se také vyjádřil ke zpracované analýze 
• všichni členové finančního výboru se shodli na tom, že analýza je velmi slušně 

vypracovaná, a že pokud se tím bude řádně zabývat Rada KHK, Zastupitelstvo KHK a 
hlavně a. s. SÚS KHK, promítne se to velmi pozitivně na výsledcích hospodaření a na 
celé efektivitě podnikání a. s.  

• o konkrétních výsledcích jednání budou členové finančního výboru pravidelně 
informováni na dalších jednání finančního výboru 
 

Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro  12  
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/3/14/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. B e r e  n a  v ě d o m í 

1) Seznámení s analýzou na a. s. SÚS Královéhradeckého kraje 
2) závěry z diskuze 
 

 
 K bodu 3 
Dopravní obslužnost 
 

• poskytnuté materiály byly poslány e-mailem členům výboru k včasnému seznámení 
• pan Ing. Záleský mluvil o aktuálním stavu v dopravní obslužnosti 
• o současném rozpočtu na dopravní obslužnost 
• dále jak se vyvíjí jednání ohledně projednání smluv s dopravci 
• zmínil se např. o protikrizovém opatření vlády ohledně dopravy  
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• např. porovnával dopravní situaci v jednotlivých krajích 
• Ing. Nejedlý řekl, že porovnávání dopravní situace v krajích je velmi nevypovídající a 

neobjektivní 
 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro  12 
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/3/15/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. B e r e  n a  v ě d o m í 

aktuální informace o dopravní obslužnosti 
 
 
 
K bodu 4 
Dopad krize 

• Ing. Nejedlý připomněl, že podklady byly poslány předem k seznámení 
• mluvil o zřízení Krajské ekonomické komise (KEKR), která má řešit problémy týkající se 

 hospodářské krize (první jednání proběhlo dne 18. 3. 2009) 
• o problémech s výpadky daňových příjmů, o vývoji HDP, o rezervě 120 mil. Kč, o úvěru 

500  mil. Kč, o požadavcích na kofi-předfi projektů EU, o stavu půjček poskytnutých 
krajem k 31. 12. 2008, o financování ve vztahu k EU – skutečnost r. 2005 – 2008 

• navrhoval řešení krize (optimalizovat) 
 

Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro  12 
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/3/16/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. B e r e  n a  v ě d o m í 

informace o dopadu krize 
 
 
 
K bodu 5 
Projednání darů – Náchod, Chlumec nad Cidlinou, Jaroměř 
 

• pan Dohnálek, III. náměstek hejtmana, uvedl další bod jednání a to Projednání darů 
Náchoda, Chlumce nad Cidlinou a Jaroměře 

• jedná se o půjčky, které v loňském roce poskytly žadatelům na základě výběru komise, 
kde Zastupitelstvo rozhodlo a poskytlo půjčku některým subjektům na přípravu projektu   
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• jedná se o dar 490.000,- Kč městu Náchod (účely realizace a provozu ZUŠ Náchod – 
stavební úpravy a přístavba), 980.000,- Kč městu Jaroměři (investiční výdaje na 
zpracování nezbytně souvisejících příloh a projektové dokumentace projektu „Areál 
sportovních a volnočasových aktivit Jaroměř“) a 247.000,- Kč městu Chlumec nad 
Cidlinou (realizace projektu „Přístupová komunikace k průmyslové zóně v Chlumci nad 
Cidlinou“) 

• pan Ing. Nejedlý upozornil, že ve výdajové struktuře všech odvětví se musí šetřit 
• pan předseda finančního výboru Luboš Hűbsch podal návrh usnesení, že finanční výbor 

doporučuje Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit dary pro všechny tři města;  
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro   6  
         Proti   6 
         Zdržel se  0 
 
 
Při hlasování nebyla pro ani proti nadpoloviční většina, a tudíž nebylo přijato usnesení. 
 

• pan Dohnálek požádal o projednání dalších tří žádostí: 
§ 1) Klub českých turistů, dostal v loňském roce na přípravu projektu půjčku, požádal o 

změnu příjemce na jiný subjekt (formální záležitost) 
§ 2) Euroregion Glacencis, půjčka na předfinancování programu přeshraniční spolupráce, 

žádost o změnu administrátora a o prodloužení splatnosti půjčky o 12 měsíců  
§ 3) Krajská hospodářská komora Královéhradeckého kraje, žádost o novou půjčku 

588.474,- Kč na předfinancování projektu „Českopolské podnikatelské listy“, splatnost 
do 30. 9. 2010 
 

Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení – Doporučuje Zastupitelstvu 
Královéhradeckého kraje schválit novou půjčku pro Krajskou hospodářskou komoru 
Královéhradeckého kraje 
 
 Hlasování: 
         Pro   5  
         Proti   0 
         Zdržel se  6 
 
Nebylo přijato usnesení. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení – Doporučuje Zastupitelstvu 
Královéhradeckého kraje schválit Euroregionu Glacencis prodloužení splatnosti půjčky o 12 
měsíců 
 
 Hlasování: 
         Pro   5  
         Proti   0 
         Zdržel se  7 
 
Nebylo přijato usnesení. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení – Doporučuje Zastupitelstvu 
Královéhradeckého kraje schválit Euroregionu Glacencis změnu subjektu 
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 Hlasování: 
         Pro  12  
         Proti   0 
         Zdržel se  0 
 
USNESENÍ VF/3/17/2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. D o p o r u č u j e  Z a s t u p i t e l s t v u  KHK   s ch v á l i t  

Euroregionu Glacencis změnu subjektu 
 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení – Doporučuje Zastupitelstvu 
Královéhradeckého kraje schválit Klubu českých turistů změnu příjemce půjčky na jiný subjekt  
 
 Hlasování: 
         Pro  12  
         Proti   0 
         Zdržel se  0 
 
USNESENÍ VF/3/17 /2009 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. D o p o r u č u j e  Z a s t u p i t e l s t v u  KHK   s ch v á l i t  

Klubu českých turistů změnu subjektu příjemce půjčky na jiný subjekt  
 
 
 
 K bodu 6 
Různé  

• Ing. Vanický mluvil o tom, že se Kraj stal od 1. 5. plátcem DPH; zpracoval materiál, 
který obdrželi členové výboru k seznámení 

• proběhla diskuze o problémech výběrových řízení, o problémech se zadlužením 
nemocnic, o a. s. Správě nemovitostí Hradec Králové, o Regiocentru Nový pivovar, o 
auditu zdravotnického holdingu, o auditu a. s. SÚS KHK 

• nebylo přijato usnesení 
 

 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu v 12:45 hodin jednání ukončil.  

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  Gabriela Bednářová, DiS. 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hűbsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu – Ing. Záleský 


